
OBEC JABLOŇ 

OBECNÝ ÚRAD, Jabloň 75, 067 13 Rokytov pri Humennom 
IČO: 00323055, DIČ: 2021232620 
E-mail: v.koscelnikstarosta@gmail.com, Tel.: +421 907 081 226, www.obecjablon.sk 

 

                               Z Á P I S N I C A   č. 6/2023 

zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa  02. 12. 2023 

 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhovej komisie 

4. Schválenie programu OZ 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Voľba kontrolóra obce Jabloň 

7. VZN č. 1/2023 o zneškodňovaní žúmp 

8. VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

9. VZN č. 3/2023 – Prevádzkový poriadok pohrebiska 

10. Výročná správa za rok 2022 

11. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

12. Návrh rozpočtu na rok 2024 s výhľadom r. 2025, 2026 

13. Diskusia 

14. Návrh na uznesenie 

15. Záver 

 

 

 

BOD č. 1   Otvorenie zasadnutia 

 

Starosta poveril vedením zasadnutia poslankyňu Štefániu Dudovú. Zasadnutie poslancov OZ otvorila 

v mene prítomného starostu obce Štefánia Dudová (ďalej „predsedajúci“). Skonštatovala, že z celkového 

počtu 5 poslancov sú prítomní 5, t. j. obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Privítala na zasadnutí 

OZ Mgr. Patríciu Barančíkovú. Zasadnutie bolo otvorené o 14.04 hod. 

 

 

BOD č. 2   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Ing. Zuzanu Židzikovú a za overovateľov zápisnice: 

 

1. Ing. Michal Bukovčík 

2. Michal Bazár 
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BOD č. 3   Schválenie návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

 

• Michal Bazár   - predseda návrhovej komisie 

• Štefan Dzurov   - člen návrhovej komisie  

• Ing. Michal Bukovčík  - člen návrhovej komisie 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

Návrhová komisia bola schválená. 

 

BOD č. 4   Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

 

Predsedajúca oboznámila poslancov s programom obecného zastupiteľstva. Poslanci o tomto návrhu 

hlasovali nasledovne: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

Program bol schválený. 

 

BOD č. 5   Kontrola plnenia uznesení 

 

Uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí OZ boli splnené. 

 

BOD č. 6   Voľba kontrolóra obce Jabloň 

 

Predsedajúca informovala poslancov, že Obecnému úradu Jabloň bola dňa 27.11.2023 doručená 1 obálka 

s predpísanými náležitosťami a s prihláškou na voľbu hlavného kontrolóra. V prítomnosti starostu 

a poslancov obce predsedajúca obálku otvorila a poslanci sa oboznámili s prihláškou a povinnými 

prílohami uchádzača na pozíciu hlavného kontrolóra obce. Poslanci skonštatovali, že uchádzač spĺňa 

predpísané požiadavky. Navrhovaným kandidátom na pozíciu hlavného kontrolóra obce Jabloň je Bc. 

Ing. Lukáš Komarc, bytom Štúrova 903, 067 83 Kamenica nad Cirochou.  

Poslanci hlasovali o návrhu na zvolenie Bc. Ing. Lukáša Komarca za hlavného kontrolóra obce Jabloň, 

s nástupom od 01.01.2024, pracovným úväzkom 6 h/mesiac, na 6-ročné funkčné obdobie (od 01.01.2024 

do 31.12.2029) nasledovne: 

  

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

 

Bc. Ing. Lukáš Komarc bol zvolený za hlavného kontrolóra obce Jabloň. 

 



BOD č. 7   VZN č. 1/2023 o zneškodňovaní žúmp 

 

Starosta obce opätovne vysvetlil poslancom situáciu s plánovaným projektom kanalizácie Čingy 

I a Čingy II, pri ktorom by náklady v hodnote 180 000,-- € v plnej výške pokryla dotácia. Prebehlo 

stretnutie dotknutých občanov obce so starostom a firmou, ktorá by realizovala projekt. Nakoľko nedošlo 

k 100 % dohode a súhlasu všetkých dotknutých občanov s realizáciou projektu, realizácia sa nateraz 

nemôže uskutočniť. 

Poslanci sa oboznámili s navrhovaným VZN; poslankyňa Dudová navrhla v § 2 ods. 1 doplniť interval 

vyprázdňovania žúmp. Poslanci sa dohodli, že § 2 ods. 1 sa doplní o: „... v zmysle vyhlášky č. 397/2003 

Z. z., príloha č. 1.“ 

Poslanci o schválení VZN č. 1/2023 o zneškodňovaní žúmp hlasovali takto: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

VZN č. 1/2023 o zneškodňovaní žúmp bolo schválené. 

 

BOD č. 8 VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

Poslanci sa s VZN oboznámili a diskusia k nemu prebehla na predchádzajúcom zasadnutí OZ. Starosta 

opäť pripomenul, že dane neboli zvyšované posledných 10 rokov a poplatok za komunálne odpady bol 

naposledy zvyšovaný v r. 2019, aj keď náklady na odvoz odpadu sa každý rok zvyšujú. 

Daň z pozemkov a daň zo stavieb 

Poslanci sa dohodli predložený návrh VZN upraviť a navrhované sadzby dane (okrem trvalých 

trávnatých porastov a lesných pozemkov) zvýšiť nie na 0,80 %, ale len na 0,70 %. Pri trvale trávnatých 

porastoch a lesných pozemkoch súhlasili s predloženým návrhom. Pri daniach zo stavieb súhlasili 

s predloženým návrhom. 

Daň za psa sa nemení, ostáva vo výške 5 € za psa; podobne aj daň za užívanie verejného priestranstva 

ostáva v pôvodnej výške – poslanci súhlasili s predloženým návrhom. 

Poplatok za komunálne odpady 

V návrhu VZN bolo zvýšenie poplatku za komunálne odpady z 11,-- €/osoba na 15,-- €/osoba; zľavu na 

poplatku majú len osoby nad 80 rokov – návrh VZN počíta zo zvýšením poplatku u týchto osôb 

z doterajších 5,-- € na 7,-- €.  

Poslankyňa Dudová navrhla, aby nárok na úľavu z poplatku mali aj osoby, ktoré majú inde nahlásený 

prechodný pobyt a tam platia poplatok za odpad. Starosta s takýmto návrhom nesúhlasil. 

Poslanci na návrh starostu diskutovali o počte kuka nádob na domácnosť v závislosti od počtu osôb. 

Zhodli sa na tom, že do 4 osôb/domácnosť bude mať domácnosť nárok na 1 kuka nádobu, do 8 

osôb/domácnosť bude mať nárok na 2 kuka nádoby a nad 8 osôb/domácnosť bude mať nárok na 3 kuka 

nádoby, pričom 3 kuka nádoby sú maximum. Poslanec Bazár sa informoval, či v prípade, ak osoba 

využíva priestory v obci na podnikanie, môže dostať viac kuka nádob. Starosta odpovedal, že zatiaľ sa 

obec s takouto požiadavkou nestretla, ale ak by taká žiadosť prišla, je možné pripraviť dodatok k VZN. 



Poslanci hlasovali o schválení VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady nasledovne: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady bolo schválené. 

Poplatok za vodu a stočné 

Poslanci diskutovali o predloženom návrhu na zvýšenie poplatku za vodu a stočné na minulom zasadnutí 

OZ. Obec navrhovala zvýšiť poplatok za vodu zo súčasných 0,75 €/m3 na 0,85 €/m3 a poplatok za stočné 

zo súčasných 0,70 €/m3 na 0,90 €/m3. 

Poslanec Bazár sa informoval, na čo sa používajú peniaze z poplatku za vodu a stočné. Starosta 

odpovedal, že sa využívajú v rozpočte. Poslankyňa Dudová navrhla, že by sa z týchto finančných 

prostriedkov mal tvoriť rezervný fond na opravy vodovodu a kanalizácie. Starosta odpovedal, že rezerva 

na opravy nie je viditeľná v rozpočte, ale môže byť viditeľná na účte, nakoľko peniaze na to určené môžu 

ostávať na účte obce. Poslankyňa Dudová skonštatovala, že je potrebné zistiť, či v zmysle zákona 

o prevádzkovaní verejných vodovodov nie je povinnosť mať vytvorený rezervný fond. Poslanec Bazár 

poznamenal, že v minulosti sa takýto rezervný fond schvaľoval. 

Poslanci sa zhodli na tom, že v tomto roku sa nebude zvyšovať poplatok za vodu a stočné, t. j. ostane vo 

výške 0,75 €/m3 za vodu a 0,70 €/m3 za stočné. Poslanci o tomto návrhu hlasovali takto: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

Návrh o výške poplatku za vodu a stočné bol schválený. 

 

BOD č. 9  VZN č. 3/2023 Prevádzkový poriadok pohrebiska 

Poslanci mali možnosť vopred sa oboznámiť s návrhom úpravy prevádzkového poriadku pohrebiska 

a diskutovali o jeho obsahu na predchádzajúcom zasadnutí OZ. 

Starosta informoval, že p. Pouchan ponúka službu výkopu hrobu za poplatok 150,-- €, ktorý uhradia tí 3 

občania, na ktorých je rad kopať hrob (musia sa na tom zhodnúť všetci traja), nakoľko radový systém pri 

výkope hrobu navrhuje zachovať. Poslanci sa dohodli, že túto možnosť je potrebné zakomponovať aj do 

navrhovaného prevádzkového poriadku, a to takto: § 5 bod 6 znie: „Pri kopaní sa využíva radový domový 

systém – 3 kopáči. V prípade, že sa občania, na ktorých je rad kopať hrob dohodnú, môžu využiť služby 

p. L. Pouchana na výkop hrobu za poplatok 150,-- €, ktorý mu uhradia.“ 

Poslanci súhlasili s navrhovaným zavedením cintorínskeho poplatku, ale nesúhlasili s jeho navrhovanou 

výškou 2,-- €/osoba/rok. Navrhli jeho výšku stanoviť na 5,-- €/dom, kde má aspoň 1 osoba trvalý 

pobyt/rok. 



Poslankyňa Dudová navrhla, aby sa do zásoby narezali hranolky, ktoré sa dávajú do hrobu na uľahčenie 

manipulácie s truhlou. Upozornila tiež, že by bolo potrebné vykonať údržbu chladiaceho zariadenia 

v Dome nádeje, nakoľko sa zasekávajú kolieska na mechanizme. Poslanec Dzurov upozornil na nutnosť 

oplotenia cintorína. 

Poslanci hlasovali o schválení VZN č. 3/2023 Prevádzkový poriadok pohrebiska v znení nimi navrhnutej 

úpravy nasledovne: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

VZN č. 3/2023 Prevádzkový poriadok pohrebiska bol schválený. 

 

BOD č. 10  Výročná správa za r. 2022 

Poslanci sa oboznámili s individuálnou výročnou správou obce Jabloň za r. 2022. Navrhli v nej upraviť 

niektoré nepresnosti v časti 3. Organizačná štruktúra obce a v časti venovanej Domovu sociálnych 

služieb v Jabloni.  

Poslanci hlasovali o schválení výročnej správy za r. 2022 v znení nimi navrhnutej úpravy nasledovne: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

Výročná správa za r. 2022 bola schválená. 

 

BOD č. 11  Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

Poslanci sa oboznámili s rozpočtovým opatrením č. 1/2023.  

Poslanci hlasovali o schválení rozpočtového opatrenia č. 1/2023 nasledovne: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 bolo schválené. 

 

BOD č. 12  Návrh rozpočtu na rok 2024 s výhľadom na r. 2025, 2026 

Poslanci sa oboznámili s návrhom rozpočtu na rok 2024 s výhľadom na r. 2025, 2026. Poslankyňa 

Dudová navrhla, že by bolo potrebné zakúpiť traktor na odhŕňanie snehu, ale aj s využitím na iné účely. 

Poslanec Dzurov navrhol, že odhŕňanie snehu by bolo dobré dohodnúť za odplatu s niektorým 

obyvateľom obce, ktorý vlastní traktor a pluh. Poslanec Bukovčík zhodnotil, že cena takéhoto traktora 

s príslušenstvom sa môže pohybovať vo výške 10 000,-- €. Je potrebné začať niekde šetriť peniaze. 

Poslankyňa Židziková skonštatovala, že po podrobnom preštudovaní návrhu rozpočtu nie je veľmi 



možnosť, kde ušetriť; jednou z položiek, kde by to možno šlo, sú kultúrne služby. Poslanec Dzurov 

oponoval, že kultúra a obecné akcie sú potrebné. Poslanec Bukovčík navrhol využiť nejaké výzvy 

a zapojiť sa, prípadne predať prebytočný majetok, ak by obec nejaký mala; poslanec Bazár sa opýtal na 

možnosť využitia prostriedkov z Plánu obnovy. Poslanci sa zhodli na tom, že v návrhu rozpočtu nebudú 

robiť žiadne zmeny. 

Poslanci hlasovali o schválení návrhu rozpočtu na rok 2024 s výhľadom na r. 2025, 2026 nasledovne: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

Návrh rozpočtu na rok 2024 s výhľadom na r. 2025, 2026 bol schválený. 

BOD č. 13  Diskusia 

1. Poslanec Bukovčík na podnet obecného úradu navrhol diskutovať o tom, či poslanci budú organizovať 

v budúcom roku poslanecký ples. Poslanci o návrhu organizovať poslanecký ples hlasovali nasledovne: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 1 

proti 4 

zdržali sa 0 

Organizovanie poslaneckého plesu nebolo schválené. 

Poslanci sa zároveň vyjadrili, že nemajú námietky voči tomu, ak má nejaký iný subjekt, záujmové 

združenie alebo jednotlivec v obci záujem organizovať ples. 

2. Poslanec Bazár opätovne upozornil, že v rozpočte je položka Právne služby vo výške 200,-- 

€/mesačne, na ktorú sa už v minulosti u starostu obce informoval, ale nedostal doteraz odpoveď, na čo 

obec využíva právne služby. Starosta obce odpovedal, že sa s právnikom riešilo napr. zakúpenie pozemku 

pod vodojemom, na čo mu poslanec Bazár odpovedal, že si je istý, že by túto záležitosť vedel vyriešiť aj 

sám starosta. 

3. Poslanec Dzurov požiadal starostu obce o určenie plánu zasadnutí obecných zastupiteľstiev 

v nasledujúcom roku. Starosta vyhovel žiadosti poslancov a stanovil plán zasadnutí nasledovne: 

27.02.2024 o 17.00 h, 25.06.2024 o 17.00 h, 24.09.2024 o 17.00 h a 10.12.2024 o 17.00 h. 

 

BOD č. 14   Návrh na uznesenie  

 

Predsedajúca vyzvala predsedu návrhovej komisie, aby predložil návrh na uznesenie z rokovania OZ. 

Vyzval poslancov na vznesenie pripomienok, resp. doplnkov k uzneseniu. Keďže neboli zo strany 

poslancov vznesené žiadne pripomienky ani doplnky, dal o návrhu na uznesenie hlasovať. Poslanci o 

návrhu na uznesenie hlasovali nasledovne: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený. 



BOD č. 14   Záver 

 

Nakoľko program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný,  predsedajúca vyhlásil zasadnutie 

za ukončené. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Michal Bazár    ............................................... 

 

Ing. Michal Bukovčík   ............................................... 

 

Zapisovateľka: 

 

Ing. Zuzana Židziková ............................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jabloň 2. decembra 2023 

Vladimír Koscelnik, starosta obce  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 6/2023 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Jabloni 

konaného dňa 02. 12. 2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Jabloni: 

a) berie na vedomie: 

 

• diskusné  príspevky: starostu obce, poslancov OZ 

 

b) schvaľuje: 

  

• program obecného zastupiteľstva 

• zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

• návrhovú komisiu 

• VZN č. 1/2023 o zneškodňovaní obsahu žúmp 

• VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

• VZN č. 3/2023 - Prevádzkový poriadok pohrebiska 

• Individuálnu výročnú správu obce Jabloň za rok 2023 

• Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

• Rozpočet obce Jabloň na rok 2024 s výhľadom na r. 2025, 2026 

 

c) volí: 

 

• Bc. Ing. Lukáša Komarca, trvale bytom Štúrova 903, 067 83 Kamenica nad Cirochou za 

kontrolóra obce Jabloň na 6-ročné funkčné obdobie, ktoré sa začína dňa 01.01.2024 a končí 

31.12.2029. 

 

d) súhlasí s: 

 

• vykonávaním inej zárobkovej činnosti Bc. Ing. Lukáša Komarca, trvale bytom Štúrova 903, 067 

83 Kamenica nad Cirochou. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jabloň 2. decembra 2023                                                Vladimír Koscelnik, starosta obce 


